
Styrelsens kommentar till inkommen motion från Bo Lindström samt Ragnar 

Wannerus 

 

”Under den sittande styrelsens mandatperiod har föreningens medel inte ökat utan detta har 

byggts upp sedan tidigare styrelser. Nuvarande styrelse beräknar att de närmsta 2 kommande 

åren kommer att ge ett minusresultat samt att troligen så kommer vårt uthyrningsmateriel 

efter säsongens slut att behövas uppdateras/bytas ut. 

Sammantaget anser styrelsen att nuvarande kontobehållning är nödvändig för att säkra en 

stabil grund för föreningen och dess medlemmar” 

 


